
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. januar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 597
Vil ministeren give et estimat over antallet af nuværende boligdommere og redegøre 
for det aktuelle behov, herunder om der er rekrutteringsudfordringer ligesom tilfældet er 
med børnesagkyndige dommere? Vil ministeren i bekræftende fald redegøre for, hvordan 
ministeren vil undgå, at sagsbehandlingstiderne indenfor boligsager forlænges på grund 
af manglende boligdommere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Merete Scheelsbeck 
(KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på merete.scheelsbeck@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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